
Zápis ze zasedání Ekonomické komise dne 4. 1. 2024, 17:00 hod., online

Přítomni: Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská

Omluveni: Jakub Končelík, Samuele Mazzola, Martin Tremčinský

Hosté: -

1. Schválení návrhu programu

Program zasedání byl schválen.

Pro: 4 (Gabriela Bosňáková, Magdalena Hynčíková, Pavel Szobi, Eliška

Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

2. Změna rozpočtu 2023 FSV UK - Rozdělení dodatečného příspěvku A + K

Pavel Szobi seznámil členy komise s obsahem webináře o Principech

rozdělování institucionálních prostředků na UK z 20. prosince 2023.

Zdůraznil zejména, že rozpis financí na vědeckou činnost je dosud a95 % z RIV

bodů a 5 % dle jiných výsledků (Principy 2024). Tento poměr se bude

postupně měnit, v roce 2025 by to mohlo být 80 % a 20 %. Úroveň kvality

monografie se přitom měří podle norského seznamu CRISTIN. Nejlepší je

úroveň 2. U časopiseckých studií se používají Article Influence Score (AIS) a

Normalized Influence Score (SNIC).

Zbylé rozpočtové prostředky by měly být od příštího roku přesměrovány

přímo do fondu Mikuláš. Ten je určen pro investiční projekty fakult, typicky

stavební projekty (strategické investiční stavby). Gabriela Bošňáková položila

dotaz stran podstaty fondu Mikuláše, načež bylo objasněno, že se jedná o

celouniverziní fond.

Pavel Szobi dále dopolnil, že při rozdělování financování studenti

cizojazyčných platících programů mají větší váhu než cizinci v českých

programech. Podle vedení univerzity cizinci v českých programech nejsou

uvedeny. To může být problém u doktorandů a bude předmětem dalšího

zkoumání.

Dle Elišky Vejchodské na základě minulých rozpočtů a daných poměrů pro

jednotlivé instituty prostředky pro tento rok sedí. Na tom se shodli všichni

přítomní členové komise.



Návrh usnesení č. 1: EK AS FSV UK doporučuje plénu AS FSV UK schválit

rozdělení dodatečného příspěvku A + K v rozpočtu 2023 FSV UK.

Pro: 4 (Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

3. Smlouva o zřízení věcného břemena - Zřízení služebností ve prospěch členů SVJ U
Kříže 609, Jinonice

Pavel Szobi uvedl, že je v zájmu akademické obce udržovat dobré vztahy s

rezidenty v okolí minikampusu Jinonice. Služebnosti zajistí vlastníkům

okolních bytových jednotek právo užívat pozemky v areálu pro procházení,

jakož i příjezd a průjezd jejich osobních vozidel, a to také v souvislosti s

vjezdem do podzemní garáže v suterénu domu UK č.p. 611/8.

Eliška Vejchodská se dotázala na propojenost jednotlivých budov nového

minikampusu s okolními domy. Pavel Szobi objasnil situaci a systém přístupu

do jednotlivých budov/k jednotlivým parkovacím místům.

Návrh usnesení č. 2: EK AS FSV UK doporučuje plénu AS FSV UK schválit

smlouvu o zřízení věcného břemena - Zřízení služebností ve prospěch členů

SVJ U Kříže 609, Jinonice

Pro: 4 (Gabriela Bosňáková,Magdalena Hynčíková, Pavel Szobi, Eliška Vejchodská)

Proti: 0

Zdržel/a se: 0

4. Různé

Další zasedání EK AS FSV UK se uskuteční ve čtvrtek 8. února 2024 od 17:00.

Zapsala:Magdalena Hynčíková, zapisovatelka Ekonomické komise AS FSV UK

Kontrola: Pavel Szobi, předseda Ekonomické komise AS FSV UK


